



Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 15-05-2024 in de Stuifakkers te Rockanje

Aanwezig: Ferry den Hoed (voorzitter), René van de Hoek (secretaris), Betsy Gouman (lid), Leen Klok (lid), Nely van de Kolk (notulist), Maarten-Jan de Koning (lid), Frits van Luxemburg (lid) en Frank van Rongen (lid).

Afwezig met kennisgeving: Jan Hoogstad

1. Opening

Ferry opent om 20:00 de vergadering.

2. a. Vaststellen verslag van de bijeenkomst van 17 april 2024

Met de opmerking, dat het Waterschap het onderhoud van hun deel van de Molendijk graag zou willen overdragen aan de gemeente en dat het onderhoud voor 2025 op de planning staat wordt het verslag ongewijzigd vastgesteld.

b. Actiepuntenlijst

De actiepuntenlijst wordt doorgenomen en hierbij wordt het volgende gemeld.

Punt 150: Frank heeft vandaag de pasfoto aangeleverd

Punt 160: De bewonersbijeenkomst wordt bij agendapunt 4 behandeld

Punt 176 en 177: De update van de website wordt bij agendapunt 6 behandeld

Punt 178: De omheining bij basisschool de Zeewinde wordt bij agendapunt 3 behandeld

De actiepunten 150,160, 175, 176, 177 en 178 zijn afgehandeld, de overige actiepunten blijven staan.

3. Lopende zaken ter informatie

Rapport rolstoel- en rollatorvriendelijk Rockanje

Het is nog steeds wachten op een reactie van de gemeente. Wendy Koelink is na het gesprek met wethouder Schop nogmaals per e-mail gevraagd om een – ambtelijk – gesprek over het rapport te arrangeren, maar zij bleek op vakantie tot 13 mei.

Afgelopen maandag heeft René er weer aandacht voor gevraagd. De reactie is nu, dat er wordt gewerkt aan een reactie. Het zou fijn zijn om voor die reactie met de verantwoordelijke ambtenaren aan tafel te gaan om het te bespreken. René blijft zo nodig mailen.

Problemen Facebook

Diverse malen zijn e-mails ontvangen van META (zo leek het) dat er regels werden overtreden op het gebied van privacy en auteursrecht. Er kon bezwaar worden gemaakt en wellicht is het daar misgegaan bij het klikken op de betreffende link. In ieder geval heeft Ferry geen toegang meer tot zijn privé-account en de dorpsraad is daaraan gekoppeld, dus ook die is niet meer toegankelijk. Ferry heeft van alles geprobeerd, maar zonder resultaat. Met META is geen contact te krijgen via



een helpdesk of iets dergelijks. Noodgedwongen is er een nieuwe Facebookpagina aangemaakt en René is ook gemachtigd om de Facebookpagina van de dorpsraad te bewerken.

Omheining basisschool De Zeewinde

Tijdens de vorige vergadering is de kapotte omheining bij De Zeewinde besproken. Nely heeft informatie ingewonnen en daaruit blijkt dat de medezeggenschapraad een brandbrief naar Burgemeester en Wethouders heeft gestuurd. En er is aan de ouders en verzorgers gevraagd om een melding te maken bij de gemeente.

Nely gaat informeren of er prijs op wordt gesteld, dat wij ook een brief naar B en W sturen.

Stand van zaken gesprek wethouder Van der Kooij

Tijdens het jaargesprek met wethouder Schop heeft hij de dorpsraad geadviseerd overleg te hebben met wethouder Van der Kooij over de route van het centrum naar de 1e slag (dorpsvisie). Ferry heeft inmiddels telefonisch contact gehad met wethouder Van der Kooij en na een aanvankelijk zeer kritische wethouder heeft Ferry kunnen uitleggen, dat het niet de bedoeling was om de centrumvisie uit de ijskast te halen, maar om het centrum van Rockanje aantrekkelijker te maken. Er is indirecte toestemming om contact te leggen met het adviesbureau Kuiper Compagnons. Een volgende stap moet worden besproken, uiteindelijk zal daar een offerte uit voort komen en daar kunnen we dan weer mee naar de gemeente.

Gesprek Natuurmonumenten

Op 17 mei hebben Ferry en René een kennismakingsgesprek met Natuurmonumenten. De bedoeling van dit gesprek is in eerste instantie om kennis te maken en informatie te krijgen over de toegankelijkheid van het natuurgebied.

Verantwoording subsidie 2023

De gegevens t.b.v. de verantwoording van de subsidie over 2023 zijn vóór 1 mei naar de gemeente verstuurd.

4. Voorbereiden bewonersbijeenkomst op 3 juni

Omdat het Badhotel op 4 juni niet beschikbaar bleek, wordt de bijeenkomst nu op maandag 3 juni gehouden. Door deze verplaatsing kan Maarten-Jan er nu niet bij zijn.

De advertentie, die volgende week in het Weekblad Westvoorne komt te staan, is al aangeleverd. Ferry maakt nog een redactioneel stuk. De flyers komen dan de week erna bij het Weekblad. Er blijven dan nog genoeg flyers over om in de Plus, Merel en de Stuifakkers neer te leggen. Betsy zorgt ervoor, dat de flyer als nieuwsbrief wordt verzonden.

Afgesproken wordt, dat Leen vragen gaat opstellen over de (on)mogelijkheden van woningbouw, zodat deze van te voren aan de wethouder kunnen worden aangeleverd.

Gedurende de avond zal wethouder Schop aanwezig zijn. Wethouder Spoon is vanaf 21.00 uur aanwezig.

Ferry neemt de opening voor zijn rekening en doet verslag van de ideeën over het aantrekkelijker maken van het centrum van Rockanje d.m.v. een boulevard.

Daarna zal René iets vertellen over wat er de laatste maanden is gedaan. Te denken valt aan: het aanstellen van Wendy Koelink als contactpersoon voor de dorps- en wijkraden, het bijwonen van



diverse informatieavonden over het evenementenbeleid, mogelijke nieuwbouw kerncentrales op de Maasvlakte, zorgvisie, omgevingsvisie, kennismaking dorps- en wijkraden met de gemeenteraad Voorne aan Zee, de verzanding, gesprek met het waterschap over fietsroutes, het onderhoud van de Molendijk, schouw rolstoel/rollatorvriendelijke centrum, overleg Dorps- en wijkraden VaZ, volgen van raads- en commissievergadering en het inspreken, beleid dorps- en wijkraden, participatiebeleid, hek rondom de basisschool de Zeewinde.

Frank zorgt voor microfoons en vraagt of er genotuleerd wordt. De vorige keer heeft René de avond opgenomen en een verslag gemaakt. Hij zal dit deze keer ook doen.

Leen en Nely zullen de mobiliteitsvisie voor hun rekening nemen. Invullen van de enquête kan nog t/m 03-06-24. Benadrukken, dat dit onze kans is om punten naar voren te brengen en waar lopen we tegen aan.

Ferry en René gaan nog naar het Badhotel om de catering te bespreken.

Besloten wordt om Rien de Roon een volgende keer uit te nodigen.

In tegenstelling tot wat er eerder is gezegd, zal de avond iets eerder beginnen, omdat op de flyer andere tijden zijn komen te staan. Daarom is het wenselijk, dat wij om 18:45 uur aanwezig zijn. Voorts is het de bedoeling dat alle leden bij elkaar op de voorste rij plaats nemen.

De agenda ziet er als volgt uit:

19:30-20.00 inloop

20.00-20:45 presentatie en discussie Dorpsraad

20:45-21:00 pauze

21:00-22.00 uur presentatie Gemeente over (on)mogelijkheden woningbouw

Na afloop is er tijd om na te praten onder het genot van een drankje en een hapje.

5. Subsidieaanvraag 2025

Voor 1 juni moet de subsidie voor 2025 worden ingediend. Uitgangspunt hierbij is de regeling uit de conceptverordening d.w.z. € 1.000 plus € 0,85 per inwoner (€ 6.630). Jan Hoogstad heeft een voorstel voor de begroting uitgewerkt. Dat voorstel is inmiddels aan een ieder toegestuurd en kan worden ingediend.

6. Voortgang update website

Maarten-Jan laat zien wat er is gewijzigd/verbeterd is op de website en Betsy licht het één en ander toe. René merkt op, dat er onder het kopje nieuws nog oude berichten staan en stelt voor om de nieuwsberichten met een einddatum te plaatsen. Met de foto carrousel kan je eventueel de nieuwsbrief mee laten lopen.

7. Overige onderwerpen / rondvraag

René vertelt, dat hij en Marco Heindijk (Dorpsraad Oostvoorne) afgelopen maandag een gesprek hebben gehad over het participatiebeleid. Door de gemeente is iemand ingehuurd om het participatiebeleid vorm te geven. Wendy was ook bij dit gesprek aanwezig. René en Marco hadden verwacht om van de gemeente te horen hoe wordt aangekeken tegen de rol van de wijk-



Dorpsraad Rockanje

Stichting Dorpsraad Rockanje
Secr.: Sudemare 12
3235 ES Rockanje
T: 0652506072
E:info@dorpsraadrockanje.nl

en dorpsraden in het participatiebeleid, maar daarover was geen standpunt bepaald. Marco en René hebben aangedrongen om die rol mee te nemen bij het opstellen van de gemeentelijke participatieverordening. Er is toegezegd dat dit met de wethouder wordt besproken.

Verder vraagt René aan alle leden om hun vakantie door te geven.

René vertelt, dat in het jaargesprek met wethouder Schop is besproken of een ontmoetingsplek voor inwoners (dorpshuis) gerealiseerd kan worden in het gemeentehuis. De wethouder adviseerde om daarvoor contact op te nemen met wethouder Postma. Nadat een gesprek is aangevraagd met wethouder Postma, ontving René de vraag van Wendy waarom de Merel hiervoor niet voldoet. Tijdens deze vergadering zijn er een aantal argumenten opgesomd. Hiermee gaat René aan de slag.

Leen geeft aan, dat hij tegen de verschillende visies aanloopt en vraagt zich af wat onze meerwaarde hierin is en wat wordt er nu meegenomen in het verhaal. René deelt deze mening wel. Leen wil graag concretere zaken oppakken en René zou het leuk vinden, als mensen aanschuiven bij een vergadering van ons, zodat wij horen waar zij tegen aan lopen en waar wij ze een steun in de rug kunnen geven.

8. Volgende vergadering /sluiting

De volgende vergaderingen zijn op 19 juni en 14 augustus om 20:00 uur.

De voorzitter sluit om 22:00 de vergadering